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AKTUALITY Z OBCE 

 

- ohledně projektů a staveb 
 

 Úprava křižovatky u Sůvů – 22. 2. 2023 proběhla kolaudace stavby. Zbývají 
ještě administrativní záležitosti s krajským úřadem a  „kosmetické“ úpravy 
spočívající v případném doplnění sypkého materiálu a osetí. 

 Knihovna – žádost o dotaci na přestavbu knihovny byla schválena ve výši 
1.144.000,- Kč. Čekáme však ještě na doručení rozhodnutí o přiznání 
dotace!  

Vítěznou společností na stavební práce se stala společnost Farský – Koucký 

a práce by měly začít 15. 6. 2023. Konec je předpokládán na 31. 10. 2023.  

Již nyní je knižní fond odborně protříděn, knihovnický systém 
zmodernizován a máme vyhledávací katalog propojený s ostatními 

knihovnami. 

 Hřbitov Chuchelna – stavba zdi pokračuje a mělo by být hotovo do června 
2023.    

Renovace brány je objednána u p. Mansfelda za cenu 27.600,- Kč. 

Ve vnitřní úpravě hřbitova budeme nadále pokračovat – proběhne další 
osázení okrasnými keři, úprava cestiček, bude pořízena nová nádrž na 
vodu, zábradlí podél cesty na hřbitov...  

 Dětské hřiště a workoutové hřiště – prvky na dětské hřiště byly již 
namontovány. Děkujeme místním občanům p. Maryškovým, p. Horáčkovi 
a p. Plívovi za dary v podobě modřínových a dubových špalků, ze kterých 
jsme vyrobili další svahový prvek. Hřiště doplníme ještě o houpačku, 
malůvky skákacího panáka a sezení. 

Z důvodu nutných terénních úprav byla vyseta i tráva, proto prosíme  
o omezený pohyb tak, aby něco vyrostlo – prostor je z tohoto důvodu stále 
zapáskován. Zeleň jsme doplnili o sazenice kamčatské borůvky  
a beztrnných malin, aby děti mohly uzobávat přímo z keříků.  
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Prvky na workoutové hřiště jsou objednány v celkové výši 295.922,44 Kč vč. 
DPH a budou montovány na přelomu května a června.  

V den pouti proběhne slavnostní přestřižení pásky a uvedení do provozu 

našeho nového hřiště – místa setkávání těch nejmenších i těch větších.  

Na tuto akci máme příslib dotací z Ministerstva pro místní rozvoj, čekáme 
však na písemné rozhodnutí.  

 Oprava opěrné zdi u koupaliště a sousedního domu (Košťálovi) – stavba je 
povolena. Nyní se vypracovává výkaz výměr, abychom mohli vyhlásit 
výběrové řízení na dodavatelskou společnost. Zeď bude ve variantě 
gabionů a hrubý odhad ceny stavby je 2 miliony korun.  

 Koupaliště – u bazénů musíme opravit nátěr. Proběhlo několik jednání se 
společnostmi, které se zabývají nátěry koupališť a byly s nimi projednány 
možnosti a technologie nátěru. Na základě finálního doporučení jsme 
vypsali výběrové řízení a s vítěznou společností 1ku1 s.r.o. domlouváme 
termín oprav tak, abychom nenarušili chod koupací sezóny.  

VHS zpracovává projektovou dokumentaci na obnovu a doplnění ČOV, 
která má nyní staré dmychadlo – bez řízení. Nové by mělo být méně 
hlučné a odstranil by se problém s přetěžováním ČOV v sezóně provozu 
koupaliště. Předpokládaná realizace v letech 2023/2024. 

Dále nám SČVK doporučuje osazení lapolu na tuky z kiosku. 
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 Multifunkční hřiště – stav multifunkčního hřiště se blíží do finále. Několikrát 
jsme posílali žádost o dotaci na nový povrch. Neúspěšně. Pro větší šanci na 
úspěch potřebujeme projektovou dokumentaci, která bude součástí 
žádostí o dotace. Vypracování jsme objednali u projektanta Ing. Davida 
Kozáka v částce 38.000,- Kč vč. DPH. 

 Veřejné osvětlení – z úsporných důvodů proběhlo nastavení regulace 
intenzity všech světel. Cca od 23 do 4 hodin bude osvícení utlumeno – při 
hlavní silnici méně (na 40 %), na vedlejších komunikacích bude tlumení 
maximální (25 % v čase od 22:30 do 5 hodin). Znamená to tedy, že dojde 
ke snížení roční spotřeby z 26.953 kWh na 22.004 kWh, a také k neméně 
důležitému snížení světelného smogu. 

 VO v horní části Chuchelny – akce je téměř hotová, zbývá 
pár nedodělků, které můžeme dokončit až bude hotovo i na 
straně ČEZu (resp. VČEM). Již nyní je však osvětlení funkční  
a nově zbudované osvětlení v zatáčce u Zázvorků zvýšilo 
bezpečnost dosud neosvětleného úseku komunikace.  

 Veřejné osvětlení na Slapě – na nově instalovaných 
lampách proběhla úprava náklonu a montáž clonek, aby 
světelný tok nebyl k přilehlým domům tak ostrý. 

 Akce ČEZu v oblasti Kamínka – Slap – v této oblasti proběhne výměna 
kabeláže a sloupů. S tím tedy souvisí opět i naše veřejné osvětlení. V plánu 
je jednožilní kabeláž, to znamená menší poruchovost a minimalizace 
výpadků veřejného osvětlení jako je to nyní při každém větším větru. 
Výběrové řízení proběhlo a bude ve stejném režimu jako v horní části 
Chuchelny, kde se obdobná akce již uskutečnila. O kabely se postará 
společnost VČEM a o demontáž a montáž samotných svítidel společnost 
Electrocable. Cena tohoto projektu je nasmlouvnána na částku 293.570,- 
Kč.  

 Dopravní značení na Slapě – obdrželi jsme schválení od MěÚ Semily – 
odbor dopravy a Policie ČR na umístění nového dopravního značení 
„Zóna 30“, montáž retardérů a označení začátku obce na Slapě. Nyní tedy 
musíme objednat montáž výše uvedeného.  

    (viz mapka na následující straně) 
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Retardér – DETAIL 1– bude posunut na Sídliště. 

 Informativní radary v obci – na minulém zastupitelstvu jsme odsouhlasili 
konkrétní typy informativních radarů. Na jednání rady obce jsme určili 
přesné umístění radarů (Chuchelna – u bytovky pod kravínem, u Palasů, 
v Palučinách, na Bačově). O tyto detaily musíme doplnit naši již odeslanou 
žádost o povolení na Odboru dopravy MěÚ Semily / Policii ČR.  

 Rozšíření prostoru pro výjezdní jednotku hasičů – v květnu proběhla 
kontrola prostorů od HZS Semily, která shledala současné prostory naší 
výjezdní jednotky jako nedostačující a důrazně doporučila zjednání 
nápravy.  

K 30. 4. 2023 odstoupil z funkce dlouholetý velitel výjezdní jednotky našich 
hasičů pan Jiří Pokorný, který zastával tuto zodpovědnou funkci od 13. 1. 
2014. Za jeho působení se podařilo zrekonstruovat garáž hasičské jednotky, 
a právě on začal zastupitele upozorňovat na nevyhovující zázemí. Právě 
s ním jsme začali vyjednávat možnosti.  

Dovolte mi, abych za celou obec Chuchelna poděkovala  
za tuto záslužnou činnost, kterou pan Jiří Pokorný nezištně  

a ve svém volném čase vykonával. Děkujeme! 
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Novým velitelem výjezdní jednotky byl od 1. 5. 2023 jmenován pan Lukáš 
Babka. Popřejme mu hodně sil a odhodlání v jeho nové funkci. 

V jednání o možnostech rozšíření a vylepšení prostorů pro naši hasičskou 
jednotku budeme určitě pokračovat a věřím, že najdeme společné řešení. 
Jednou z variant, se kterou stále pracujeme!!, je rozšíření šatny hasičů  
o místnost, kde se nyní nachází šatna sportovního kroužku. Ta by se dala 

přesunout do místnosti, která v současnosti není využívána.  

Další varianty úprav zázemí pro hasiče je už běh na delší trať  
a pravděpodobně by bylo vhodné nechat vypracovat návrhovou studii. 

 Dočišťovací filtr u stávajícího septiku u hasičárny – ke stávajícímu septiku  
u hasičárny je nutné dodat dočišťovací filtr, aby výstupní odpadní vody 
splňovaly zákonné limity. Výběrové řízení proběhlo, cenovou nabídku 
podala jen jedna společnost. Nabídková cena prací je 228 tisíc korun. 
Stavba proběhne za provozu této budovy v květnu 2023. 

 Škola – vypsali jsme výběrové řízení na výměnu starých oken v budově 
školy. Výběrového řízení se zúčastnilo pět společností, ne všechny splnily 
naše požadavky. Vítězem výběrového řízení se stala společnost Milan 
Pavlíček ze Železného Brodu, která nabídla výměnu v částce 1.077.392,- Kč 
vč. DPH. Akce je ve fázi podpisu smlouvy a bude uskutečněna o letošních 
letních prázdninách. Peníze budou použity ze zůstatku z minulých let, i tak 
stále obhlížíme dotační tituly.  

 Hřbitov Lhota – nový plot ve stejném designu usadíme i na druhé straně 
oplocení hřbitova. Řešíme i novou čelní zeď. Na proběhlé schůzi s občany 
Lhoty a Komárova byl podán návrh na čedičovou zeď. Na místě se již byla 
podívat i projektantka Ing. Švejdová a podala cenovou nabídku na 
vypracování projektové dokumentace ve výši 24.000,- Kč.  

 Lipová alej u hřbitova na Lhotě – o kácení proběhla diskuze s občany 
Lhoty, Bačova a Komárova v březnu t. r., ti nesouhlasili s rozhodnutím 
zastupitelstva o pokácení jedné strany aleje a žádali o jeho přehodnocení. 
Požadovali alespoň pokus o záchranu lipové aleje jako celku.  

Zastupitelstvo na svém březnovém jednání zrušilo usnesení o pokácení  
a odložilo kácení na dobu neurčitou. Zároveň uložilo radě obce zajištění 
posouzení stavu lipové aleje dalším odborníkem. 

Ještě v březnu obhlédl alej odborník Ing. Miroslavem Kunt, Ph.D. (Katedra 
zahradní a krajinné architektury FAPPZ ČZU), který vypracuje dendrologický 
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posudek za 11.000,- Kč + dopravné. Nerozporoval naši snahu o záchranu  
a doporučil provedení okamžitých zásahů tak, aby se stav lip nezhoršoval. 
V posudku pak uvede i podrobná doporučení zásahu ke každému stromu 
jednotlivě a doporučí odborníka k provedení této práce. Avizoval však, že 
vzhledem k vytížení budou odborné zásahy provedeny až na podzim. 

 Hasičárna na Komárově – vodovodní přípojka – stavba je povolena,  
u SČVK je podepsána smlouva o odběru a je domluveno fyzické připojení. 
Přípojku provedeme svépomocí ve spolupráci s SČVK. 

Na obhlídku hasičárny jsme také pozvali projektantku Ing. Švejdovou  
a požádali ji o návrh variant vnitřních a venkovních úprav, které by vedly 

 k „polidštění“ objektu a mohl vzniknout prostor vhodný do 21. století 😊 

 Vodovod Bačov / Lhota – proběhlo několik jednání s VHS ohledně 
plánovaného vodovodu na Lhotě / Bačově. Vypracování projektové 
dokumentace bylo schváleno na jednání členů VHS a proběhne výběrové 
řízení na projektanta. Projekt bude rozdělen do etap.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V tomto roce je naplánováno i projektování napojení vrtu do čerpací 
stanice a úpravu samotné čerpací stanice.  

Po spuštění vrtu bude nutná i rekonstrukce zářezů – studní nad silnicí.  
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 Roubenky – s výše uvedenou akcí souvisí i vypracování projektu na 
„Roubenky“ – odkanalizování komunikace na Komárově. I tento projekt 
provedeme ve spolupráci s VHS.  

 Komunikace „Na Kopeček“ – proběhly zjišťovací a přípravné práce – 
skladba skutečného terénu, skutečné vedení plynu. Nyní probíhá 
zpracování návrhu variant, které budou probrány s vlastníky dotčených 
pozemků.  

 Obecní bytovka – stále pracujeme na výměně rozvodů vody. Staré již 
dosloužily, vyměňujeme je za plastové. Práce by měly být hotovy do 
konce měsíce května.  

 Výsadba alejí – poslali jsme žádosti o dotaci na výsadbu alejí – jedné 
třešňové na Lhotě a druhé od Veverky směrem k Matičce ve složení 
starých původních ovocných odrůd s popisky. 

 Tři stodoly – v minulém čísle Chucheláčku jsem unáhleně uvedla, že máme 
všechny podpisy vlastníků, ale chybí nám podpis jednoho člověka. Pokud 
si svůj nesouhlas nerozmyslí, můžeme celý tento projekt odpískat! Prosím ho 
o přehodnocení nesouhlasu. 

PROJEKTY / STAVBY BEZE ZMĚN: 

 Odvodnění křižovatky u Fejfarů / Ročárků 

 Propojení mezi Sídlištěm a Třemi stodolami 

 Chodník Chuchelna-Semily 

 Chodník k zahradě MŠ 

 Úprava věže na Veverce – Vodafone 

CO DÁL MÁME V PLÁNU: 

 Prodejna – výlohy, vstup před prodejnou, chodníček a parkování  
u prodejny 

 

- z další činnosti rady obce 
 

Proběhla jednání s VHS a SČVK, kde byly probrány budoucí a plánované 

akce ze strany SČVK a VHS v naší obci: 
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 Rekonstrukce vodojemu Slap 
 Odstavení starého vodojemu nad Agátem z důvodu nesouhlasu    

vlastníka k přístupu a nutným opravám. To také znamená propojení 
vodovodu do Palučin ze Slapu. 

 Vodovod od obecního úřadu směrem k obecní bytovce – vymístění ze 
soukromých pozemků a výměna starého poruchového litinového 
potrubí. Plán zpracování projektové dokumentace v r. 2024. 

 Vymístění vodovodu u Palasů – opět stará litina, hodně poruchové 
 Rekonstrukce vodojemu Klinkovice 
 

Na jaře proběhlo také sezení radních a občanů Lhoty a Komárova. Na ní byl 
vznesen požadavek nekácet lipovou alej na Lhotě, probrat s Policií ČR  
a Městským úřadem Semily – odborem dopravy, možnosti omezení rychlosti 
projíždějících řidičů na Lhotě i Komárově. 

Podařilo se také opět vyřídit dotaci pro provoz obchodu z programu 

Obchůdek ´21, a to ve výši 64.727,- Kč.  

Dále rada obce: 

 schválila příspěvek z rozpočtu obce ve výši 3.000,- Kč na provoz letních 
cyklobusů 

 schválila proplacení dopravy z rozpočtu obce pro školní výlet ZŠ a MŠ 
Chuchelna ve výši 8.000,- Kč 

 poskytla dotaci z rozpočtu obce pro spolek MS Slap ve výši 20.000,- Kč 
(myslivci) 

 odsouhlasila dotaci z rozpočtu obce pro spolek Motorsport Chuchelna 
ve výši 35.000,- Kč 

 uzavřela smlouvu se společností Dimatex na umístění jednoho 
kontejneru na nepotřebný textil na Bačov (bez poplatku) 

 jmenovala nové členky Komise pro kulturu a sport paní Ivanu 
Heřmanovou a paní Terezu Strmiskovou a na vlastní žádost odvolala 
paní Pavlu Wohlmuthovou 

 

Tímto bych jménem celé obce chtěla poděkovat 

paní Pavle Wohlmuthové a paní Veronice Hajné  

za jejich činnost v kulturní komisi, za skvělou práci, úžasné nápady, za jejich  

volný čas, který věnovaly organizaci kultury pro nás občany. Děkujeme! 
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- z veřejného zasedání zastupitelstva v březnu 2023 
 

o zastupitelstvo schválilo akci „Výměna oken v ZŠ a MŠ 
Chuchelna“, která bude kryta finančními prostředky ze zůstatku 
z minulých let 
 

o schválilo zveřejnění záměru směny nově oddělených obecních 
pozemků z p. p. č. 796 s nově oddělenými částmi pozemku 893, 
252/3, 254/2 ve vlastnictví manželů M., 252/7, 265/9, 265/10 ve 
vlastnictví V. J. a 249/3 ve vlastnictví manželů J., vše k. ú. Lhota 
Komárov – jedná se o narovnání vlastnictví skutečného průběhu 
obecní cesty na Lhotě a vlastníků okolních pozemků 

 

o souhlasí s provedením stavby – opěrné zdi, jako podmíněně 
přípustné stavby z hlediska platného územního plánu na p. p. č. 
1478 a 1665/2 k. ú. Chuchelna  – jedná se o stavbu gabionové zdi 
u nové trafostanice v horní části Chuchelny 

 

o schválilo zveřejnění záměru směny nově oddělených částí  
z obecního pozemku p. č. 1812/1 a nově oddělených částí  
z pozemku p. č. 148/2 a 148/6 ve vlastnictví manželů P. a nově 
oddělených částí z pozemků p. č. 148/5, 153/1 a 154/5 ve 
vlastnictví manželů M., vše k. ú. Chuchelna – jedná se  
o narovnání vlastnictví skutečného průběhu obecní cesty na 
Slapě a vlastníků okolních pozemků 

 

o souhlasí s pořízením informativních radarů typ Dual  
 

o schválilo zrušení usnesení č. Z/14/2022 o pokácení lipové aleje na 
hřbitově na Lhotě, odkládá kácení na dobu neurčitou a ukládá 
radě obce zaslat bezodkladně získané podklady zastupitelům 
obce  

 

o uložilo radě obce jednat ve věci efektivního zhodnocení 
finančních prostředků a informovat zastupitele s dostatečným 
předstihem  
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ÚZEMNÍ PLÁN OBCE 

 

Pokud se týká územního plánu – od září 2022 čekáme na dopracování 
dokumentace SEA, které si vyžádal před vydáním stanoviska Krajský úřad. 

Mezitím se však změnily zákonné požadavky a SEA musela být přepracována 
kompletně.  

To se podařilo a dílo bylo odesláno na krajský úřad 27. 3. 2023. 

Odpověď jsme obdrželi, v těchto týdnech bude zpracována na MěÚ Semily – 
odboru územního plánování – budou rozeslány žádosti o nová stanoviska 
dotčených orgánů. Poté, co se vrátí jejich odpovědi, bude moci být 

vyhlášeno veřejné projednání. 

 

Bc. Eva Peštová, starostka obce 

******************************************************************** 
 

 Obec Chuchelna | informace o službě Hlášenírozhlasu.cz 

 

Hlášenírozhlasu.cz je moderní služba, se kterou už žádná důležitá oznámení  
z vaší obce nezmeškáte. Nemáte-li přistup k aktuálním informacím, nyní získáte 
veškeré informace ihned a můžete se k nim kdykoliv vrátit. Navíc, pokud se 
zaregistrujte k odběru hlášení, budete dostávat aktuální informace efektivně  
a snadněji než dříve. Kulturní události, důležitá oznámení úřadu, krizové zprávy 
– sami si zvolíte, které informace vás zajímají a vyberete si, jakým způsobem je 
budete odebírat. Vyberte si jednu z možností, jak odebírat hlášení. Přihlaste se 
přes internet www.chuchelna.hlasenirozhlasu.cz Klikněte na tlačítko Odebírat 
hlášení a zaregistrujte se. V nastavení pak zvolte typy odebíraných hlášení  
a způsob odběru hlášení – SMS, e-mail, případně mobilní aplikace. Nainstalujte 

si mobilní aplikaci. Mobilní aplikaci Hlášenírozhlasu.cz najdete na Google Play 
nebo AppStore. Naskenujte jeden z QR kódů do aplikace ve vašem telefonu  
a klikněte na odkaz, který vám nabídne. 

 

http://www.chuchelna.hlasenirozhlasu.cz/
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Tipy pro štíhlejší popelnici 
 

DRUHŮ ODPADU JE MNOHO. VYZNÁTE SE V NICH? 

Vy už třídíte odpad a vaše popelnice se tetelí 

štěstím. Ale co s členy domácnosti, kteří vaši snahu 
ignorují – odpad vůbec netřídí nebo dělají chyby? 
Občas je to složité. Na všech obalech jsou podle 
zákona vždy uvedeny informace o materiálu, na 
popelnicích značky také nechybějí. Přehled 

recyklačních symbolů najdete hned za tímto 

článkem. Doporučuji si jej vytrhnout a uložit pro 
případ, kdy si nebudete vědět rady, kam s ním. 

www.kamsnim.cz 

Pořád u úřadu vidíme chyby v třídění. Vytříděné 
sklenice od kompotu či láhve od vína necháte 
s kovovými víčky. Kelímky nemusíte vymývat dočista, o to se postarají na dotřiďovací 
lince nebo že obaly znečištěné olejem se netřídí, ty patří do směsného odpadu. Myslím, 

že než vytřídit špatně, hoďte raději odpad do černé popelnice. 

Pokud si občas nevíte rady, podívejte se na náš web: v sekci obecní úřad – místní 

poplatky najdete vše potřebné, jak třídit, kde se sběrná místa nacházejí, kolik co stojí, jak 

si sestavíte svůj variabilní symbol platby.  

 

DÍKY SBĚRŇÁKU JE POPELNICÍM HEJ 

Čas od času to řešíme každý, když se potřebujeme zbavit židle, gauče nebo třeba 
stavební suti. A přemýšlíte, jestli je zkusit nacpat do popelnice, do jiného kontejneru 
nebo někde v noci nechat a utéct. 

Řešením je sběrný dvůr – máme smluvní spolupráci se Technickými službami Semily,  
spol. s r.o..  

Sběrný dvůr najdete na adrese Jatecká 128, Semily.  

Provozní doba: pondělí 8,30 – 16,00, středa 8,30 – 16,30, sobota 8,00 – 12,00 

Tel: 481 625 498, www.tsmsemily.cz 

http://www.kamsnim.cz/
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ZPĚTNÝ ODBĚR PNEUMATIK 

Při koupi pneumatiky automaticky platíme i za její recyklaci. Staré pneumatiky je nadále 

možné/nutné odevzdávat při jejich zakoupení prodejci, v pneuservisech a dále na 

místech zpětného odběru. Do sítě těchto míst patří u nás Pneuservis Kudrnáč, Chuchelna 
68, v Semilech spol. Busline technics s.r.o., Na Rovinkách 211, firma Jan Novotný, 

Cihlářská 177 a Green Logistics - Semak s.r.o., Bořkovská 147 

 

RE-USE CENTRUM 

 je místo, kam mohou lidé odnášet nepotřebné věci, které může někdo další využít. Tyto 
věci se vracejí do oběhu a jsou v re-use centru k prodeji za symbolické ceny, najdou tak 

nového majitele. Nejčastěji se nabízí nábytek, domácí potřeby, školní a sportovní 
potřeby, knihy, nářadí, atd. Sběrný dvůr Semily. 

 

OPRAVUJME VĚCI, JE TO SNADNÉ 

Mnohdy se porouchá jen jedna součástka, přesto se zdá být snazší pořídit si spotřebič 
nový a ten starý vyhodit. Nemáte ve svém okolí šikovné přátele, kteří rádi opravují?  
Pokažený spotřebič, roztržené kalhoty nebo opravu podlahy můžete nabídnout 
řemeslníkům v okolí přes web www.opravarna.cz.  Šikovné návody, jak co opravit, 
najdete také na YouTube – některé věci možná zvládnete opravit sami za pár minut. 

 

BATERIE, nabíjecí nebo jednorázové? 

Žádná domácnost se bez nich dnes neobejde, všude najdete spotřebiče na baterie. 
Rodiče s malými dětmi jsou kvůli hračkám na baterie velkými spotřebiteli. Nejlepší 
volbou jsou baterie nabíjecí a kvalitní nabíječka. Jednorázové baterie vhoďte do 
kontejneru na elektroodpad, který má pro ně speciální otvor. Pokud baterie vyhodíte do 

běžné popelnice, nejspíš skončí na skládce, kde z ní mohou vytékat nebezpečné látky.  

 

JAK SE ŘÍKÁ, ČISTOTA - PŮL ZDRAVÍ 

Vlhčené ubrousky a odličovací tampony  se recyklovat nedají. Jsou jedním z mnoha 

jednorázových odpadů, kterým se dá předcházet. Jsou jistě situace, kdy vás vlhčené 
ubrousky zachrání, ale v těch ostatních jsou zbytečné. Navíc bývají napuštěny toxickými 
látkami, které je udržují vlhké a funkční. Bývají dokonce doporučovány jako fígl na čištění 

http://www.opravarna.cz/
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od lepidel po samolepkách a další odolné fleky – to mluví za vše, co říkáte? Náhrada? 
Jednoduše – voda a mýdlo. Odličovací tampony se dají pořídit látkové. Na trhu je několik 
variant. Jednou za čas je stačí v přiložené síťce vyprat a používat do aleluja. 

 

STARÝ MOBIL NEPATŘÍ DO STARÉHO ŽELEZA 

Leží vám doma na dně šuplíku? Syslíte si ho pro případ nouze? Ale jděte, sami víte, že 
k tomu nedojde! 

Staré mobily jsou cenným elektroodpadem. Obsahují mnoho kovů, které se dají znovu 
využít, určitě jej proto nevyhazujte do směsného odpadu. Skvělé jsou projekty, kde se 
zbavíte zbytečných věcí a zároveň jim prodloužíte život a uděláte něco dobrého: 

www.venujmobil.cz 

Mobil lze i odevzdat ve sběrném místě, nejbližší máme v Městské knihovně v Semilech, 

Tyršova 49 nebo ho zdarma poslat přes Zásilkovnu, bezplatný kód 98 765 259, stačí ho 
pouze zabalit a odnést ho na jakoukoli podací pobočku Zásilkovny. Tu nejbližší máme 
v prodejně potravin, Chuchelna 296. Více na www.remobil.cz 

 

VLASTNÍ SÁČEK NEBO TAŠKA NENÍ ŽÁDNÁ VĚDA 

Měnit zaběhnuté zvyky není snadné. V rámci minimalizace dalšího odpadu si už v mnoha 

obchodech můžeme koupit pečivo do papírového sáčku s plastovým okénkem. Ten 

stejně skončí v popelnici.  Že sáček trháte a dáváte zvlášť plast a zvlášť papír? 
Samozřejmě je dobře, když to děláte. Každá snaha třídit odpad se vítá. Co ale zkusit jít 
ještě dál a pořídit si látkový pytlíček na pečivo nebo látkovou nákupní tašku? 

 

ZNÁTE MÍSTA, KDE MAJÍ PRÁZDNOU POPELNICI? 

Nakupování potravin a drogerie je nezbytná součást domácnosti. Všimli jste si ale někdy, 
když jdete z obchodu, kolik nosíte domů obalů? Většina z vás je pak vytřídí, což je skvělé. 
Jsou domácnosti, které povýšily z tříděného odpadu na bezobalové nakupování. 

Podívejte se na mapu bezobalových prodejen 

 

PES A KOČKA BEZ ODPADŮ? 

Psi a kočky jsou naši přátelé po staletí. Pokud kupujete mokré krmivo, upřednostněte 
dobře recyklovatelné konzervy před kapsičkami z kombinovaných materiálů.  

http://www.remobil.cz/
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Pokud se chcete vyhnout nákupu krmiva v plastu, papírové obaly nabízí značky Yoggies, 
Beco, Naturevetal. 

Po mazlíčcích zůstávají nevoňavé hromádky. Kam s nimi? Do popelnice rozhodně ne, a už 
vůbec ne do hnědé na bioodpad! Ideálně si vytvořte na zahradě vlastní kompost na 
zvířecí výkaly.  

 

MÁTE CHUŤ POMÁHAT DĚTEM? MŮŽETE, JE TO JEDNODUCHÉ 

Doma máte nepotřebné hračky, hry, oblečení a pod., vše můžete poslat ZDARMA přes 
Zásilkovnu.  

Věci zabalte do krabice (limit 10 kg), čitelně napište „reHračky“ a odneste na jakoukoliv 

pobočku Zásilkovny – u nás, prodejna potravin v Chuchelně a nahlaste kód 91708906. 
Více o projektu www.rehracky.online 

 

DARUJ OBLEČENÍ, DOPLŇKY, ALE I BYTOVÝ TEXTIL PŘES ZÁSILKOVNU 

Zabal kousky, které nenosíš - nevyužiješ, do krabice max. rozměru 60x50x40 cm, max. 10 
kg, vygeneruj si kód na www.DarujiObleceni.cz a opět dones do nejbližší podací pobočky 
Zásilkovny a pošli ZDARMA. Tvé poklady vrátí do oběhu a nabídnou zákazníkům v jejich 

obchodech. Společně šetříme suroviny a předcházíme vzniku textilního odpadu. Zisk 
z prodeje následně darují šesti českým neziskovkám. Jednoduše, transparentně, 
smysluplně.  
 

 

Vaše popelnice bude o něco štíhlejší a je vděčná, že má o pár kilo méně. 

Neplýtvej, podporuj komunitu i planetu. 

 

 

Z materiálů Hnutí DUHA pro vás sepsala Lada Koublová 

 

http://www.rehracky.online/
http://www.darujiobleceni.cz/
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UPOMÍNÁME  OBČANY, KTEŘÍ  DOSUD NEUHRADILI MÍSTNÍ  
POPLATKY  ZA  ROK  2023, ABY  TAK UČINILI  CO  NEJDŘÍVE 
PŘEVODEM NA ÚČET 107773716/0300 NEBO V HOTOVOSTI 

V ÚŘEDNÍ DNY NA POKLADNĚ OBECNÍHO ÚŘADU 
 
Variabilní symbol platby - desetimístný:    

                                XXXX                         YY                                    QQQQ 

Odpady                  3722                01 Chuchelna                  číslo popisné 

Kabelová televize 3341                02 Komárov 

Poplatek ze psa    1341                03 Lhota 
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  VEŘEJNÉ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

    OBCE CHUCHELNA 

 

v úterý 13. června 2023 od 18.30 hodin,  

v zasedací místnosti (čp. 269) 

   

  Program:      

  1) Memorandum o spolupráci při zajištění   

       spolufinancování sociálních služeb na území ORP Semily 

  2) zpráva o činnosti rady obce 

  3) zpráva o hospodaření do 31. 5. 2023 

  4) schválení závěrečného účtu obce Chuchelna za rok                 
  2022 

  5) schválení účetní závěrky obce Chuchelna za rok 2022  

  6) rozpočtové opatření č. 2/2023 

  7) zprávy výborů – finančního a kontrolního 

  8) zpráva komise pro kulturu a sport 

  9) různé 

  10) diskuse 

  11) usnesení, závěr 

 

 

Občerstvení zajištěno 

Srdečně zveme členy zastupitelstva a všechny občany 
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FOND ROZVOJE BYDLENÍ - SLUŽBA NAŠIM OBČANŮM 

 

Fond rozvoje bydlení (FRB) byl zřízen v roce 1999 na základě nabídky 
Ministerstva pro místní rozvoj. Jednalo se o poskytnutí bezúročné návratné 
finanční výpomoci v celkové výši 700.000,- Kč, určené pro poskytování půjček 
občanům na zvelebení a zkvalitnění jejich bydlení. Tato částka byla obci 
poskytnuta na deset let. Za tu dobu bylo schváleno 44 půjček v celkové výši 
1.840.000,- Kč. Z uvedeného je patrné, že základní částka 700.000,- Kč se za 
deset let tzv. "otočila" více než dvaapůlkrát. Na úrocích si za uvedené období 
Fond vydělal 264.756,98 Kč. Po deseti letech, kdy byla základní zapůjčená 
částka vrácena na účet MMR, mohl tedy Fond fungovat bez problémů dál.  

Původně bylo titulů osm, později přibyly ještě dva další a nejnověji od 1. ledna 
2023 byly zastupitelstvem obce schváleny ještě tři tituly, a sice 1) pořízení  
a montáž fotovoltaických panelů, 2) pořízení slunečních kolektorů na ohřev 
užitkové vody a 3) pořízení tepelného čerpadla. Osm titulů je úročeno 5 %, 
dalších pět (tzv. ekologických) 3 % p. a. Jsou to tři posledně jmenované,  
a také výstavba domovní ČOV nebo septiku a zateplení domu. Lhůta splatnosti 
je od dvou do sedmi let, možná výše zápůjčky je od 20.000,- do 100.000,- Kč - 
viz následující tabulka: 

 
 
Poř. 
č. 

Titul (účel) Lhůta 
splat. 

úrok Max. výše 
na jeden dům 

1 Rozšíření stávající bytové jednotky 7 let 5% 100.000,- Kč 
2 Rekonstrukce bytu nebo jeho části 5 let 5%  50.000,- Kč 
3 Obnova fasády včetně oplechování 3 roky 5%  30.000,- Kč  

 
4 Oprava fasády včetně nátěru 

 
2 roky 5%  20.000,- Kč 

5 Izolace domu proti vlhkosti 
 

2 roky 5%  20.000,- Kč 

6 Rekonstrukce nebo oprava střechy včetně 
oplechování 

5 let 5%  50.000,- Kč 

7 Výstavba domovní ČOV nebo septiku  5 let 3%  50.000,- Kč 
8 Napojení domu na inženýrské sítě 2 roky 5%  20.000,- Kč 
9 Úprava domovního vjezdu ze silnice nebo 

místní komunikace nebo veřejně 
přístupné účelové komunikace za 
předpokladu, že opravovaná plocha na 

3 roky 5%  25.000,- Kč 
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uvedené komunikace navazuje 
10 Zateplení domu 5 let 3 %  50.000,- Kč 
11 Pořízení a montáž fotovoltaických panelů 5 let 3 % 50%  

pořizovacích 
nákladů, 
maximálně 
70.000,- Kč 

12 Pořízení slunečních kolektorů na ohřev 
užitkové vody 

5 let 3 % 50%  
pořizovacích 
nákladů, 
maximálně 
50.000,- Kč 

13 Pořízení tepelného čerpadla 5 let 3 % 50%  
pořizovacích 
nákladů, 
maximálně 
70.000,- Kč 

 

Dlužno říci, že v dalším období zájem o poskytnutí zápůjček poněkud opadl.  
V letech 2008 - 2010 nebyla poskytnuta žádná půjčka, v letech 2011 - 2017 
jedna až dvě ročně. A od roku 2018 je zájem ze strany občanů nulový, což je 
velká škoda. Často jsme slýchali, že půjčujeme na příliš vysoký úrok s tím, že 
hypotéky jsou mnohem levnější. Ano, v té době hypotéky skutečně byly 
levnější, ale tyto dva produkty jsou nesrovnatelné. Hlavně je třeba si 
uvědomit, že v případě hypotéky dlužník ručí bance svojí nemovitostí, zatímco 
obci pouze svým podpisem pod smlouvou. K tomu bych chtěla dodat, že za ta 
léta byly pouze dva problematické případy splácení, ale nakonec se vždy 
podařilo dlužnou částku vymoci bez případných soudů a exekucí.  

Chtěla jsem tímto článkem občanům existenci a princip fungování Fondu 
rozvoje bydlení připomenout a přimět je k zamyšlení, zda by jej nechtěli 
využít. Koncem června tohoto roku rada obce vypíše další kolo výběrového 
řízení na poskytnutí zápůjček. V případě, že se opět nikdo nepřihlásí, bude se 
zastupitelstvo zamýšlet nad dalším osudem Fondu. Na jeho účtu totiž leží 
peníze - cca 300 tisíc korun, které nelze jinak využít.  

Ivana Heřmanová, předsedkyně komise FRB 
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA 

ŽIVOTNÍ JUBILEA V BŘEZNU, DUBNU A KVĚTNU 2023:  

89 let Radoslava Dostrašilová 
87 let Josef Kalousek 

86 let Hana Šprdlíková 
84 let Vladimír Medek 

  Marie Ronová 

83 let Jaroslav Barták 

81 let Jaromír Coufal 

80 let  Jaroslava Etrichová 

  Jaroslava Dlouhá 

  Jaroslava Lichtenbergová 

  Eva Tomšová 
  Zdeněk Remsa 
75 let Věra Čermáková        60 let  Jiří Bažant 
70 let Jaromír Horáček       Ivana Pavlatová 

  Miroslav Holub        Ivana Hošková 
  Karel Kudrnáč        Galina Vrabcová 
65 let Stanislava Zahálková      Václav Vaníček 
  Karel Šindelář               Jiřina Salabová 
  Milan Berka         50 let  Martin Pitl 

  Jiří Matura        Michal Ceé 

  Libor Klikar 

 

Všem jubilantům přejeme pevné zdraví a mnoho štěstí! 
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   NARODILI SE: 

 

Michal Dokoupil 

Tobias Strnad 

     

         

Novorozeňátkům přejeme dobrý start do života! 
 

******************************************************************** 

  

******************************************************************** 

OPUSTILI NÁS:  

 

Aninka Hypšmanová 

Stanislav Babka 

Helena Repaská 

 

 

 

Pozůstalým rodinám vyjadřujeme upřímnou soustrast. 

 

"""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""""" 

Poznámka: Ve společenské rubrice jsou uveřejněna pouze jubilea, narození, sňatky  
a výročí sňatků našich občanů pouze na základě jejich písemného souhlasu. 
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Kulturní komise 

 Vážení čtenáři, kulturní komise se schází stále ve stejném počtu, ale již v trochu 

obměněném složení. Skloubit rozsáhlý celoroční kulturní program a jeho přípravy 
s rodinou a dalšími volnočasovými aktivitami, je velice náročné a všechny členky komise 
mají v tomto ohledu můj hluboký obdiv. Proto bych chtěl poděkovat Veronice Hajné  
a Pavle Wohlmuthové za jejich dosavadní práci v naší komisi. Obě se v letech minulých 

velmi výrazně zapojily do naší činnosti a jejich nápady a energie nám budou výrazně 
chybět. Zároveň bych chtěl přivítat nové dvě členky, Ivu Heřmanovou a Terezu 
Strmiskovou, které už se plně zapojily do posledních akcí. 

 Od minulého článku jsme uskutečnili dvě vzpomínková promítání a dvě 
přednášky. V té první nám Mgr. Tomáš Jech s přáteli poutavě popovídali, jak se dvěma 
malými dětmi procestovali Balkán v karavanu. A v té druhé se MUDr. Miroslav Holub 

zaměřil nejen na bolesti pohybového systému, ale i na celostní přístup k našemu tělu  
a ke stravování. Obě přednášky měly velikou odezvu mezi přítomnými diváky a na 
podzim budeme v přednáškovém cyklu jistě pokračovat. 

 Po loňském úspěchu Noci s Andersenem jsme se rozhodli tuto akci zopakovat. 

Zájem byl obrovský a začali jsme se trochu bát, zda akci kapacitně zvládneme. Pak ale 
přišla do školy karanténa a oficiální termín celorepublikové akce nebyl z těchto důvodů 
splnitelný. Nechtěli jsme však naše malé čtenáře zklamat, a proto jsme akci posunuli  
o měsíc do prvního volného termínu. Ten se ale už nehodil tolika dětem, přihlášek na 
podruhé přišlo méně, a ještě druhý den odjelo několik dětí na hasičskou soutěž. I tak byl 
počet na hraně kapacity prostoru Obecního úřadu, ale vše jsme zvládli. Potěšil nás zájem 
dětí o četbu knih a jejich aktivní zapojení do všech programů. Zpětná pochvalná vazba od 

rodičů i samotných dětí pak pro nás byla největší odměnou. 
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Další akce Cesta za velikonočním zajíčkem proběhla už po třetí. Původně vznikla jen jako 
alternativa v době kovidové, ale natolik se osvědčila, že ji budeme pořádat pravidelně. 
Odhadem projde trasou s úkoly přes 200 dětí s rodiči. Mlsoty nachystané do zakódované 
bedny rychle mizely a musely se poslední den i dokupovat. Počasí celkem přálo a co 
víme, tak některé rodiny vyrazily i vícekrát. A kraslic na lípě se sešlo zase  

o něco více.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Některé akce zvládneme jako komise sami, na některé potřebujeme spolupráci 
dalších spolků. Tak je to i s Pálením čarodějnic.  

Zázemí na Veverce vzorně chystá 
obecní parta a hasiči drží celou 
dobu oheň pod kontrolou. Letos 

citelně chyběl pan řídící Radek Stínil 
s partou svých kamarádů a jejich 
muzikantské umění. (Tímto ho 
zdravíme do lázní, ať si pobyt užije.) 
Atmosféru tak musel doladit nově 
vyzdobený stánek s motivy 

čarodějnic. 
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Průvod od sokolovny je rok od roku méně početný, ale letos v něm bylo čarodějnic 
hned několik. Ty byly před zapálením vyhodnoceny v soutěži a jejich tvůrci se podělili  
o něco malého na zub. Studený vítr sice zahnal většinu účastníků brzo domů, ale i tak se 

akce opět vydařila.  

  

 

 

 

 

 

 

 

 Akcí, jak vidíte, není málo a vždy nás potěší návštěva každého z vás. Tak se těšíme 
na viděnou, třeba na pouti. 

  Za kulturní komisi Vít Coufal 
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Nejbližší akce, které připravuje  
(nejen    ) kulturní  komise: 

10. června se uskuteční  tradiční chuchelská 

pouť s bohatým programem. 

17. června proběhne Dětský den. 

Sledujte plakátovací plochy, webové stránky 

obce Chuchelna či vysílání místní kabelové 
televize.  

******************************************************************** 

******************************************************************** 

      PRÁZDNINOVÝ PROVOZ 

      SPORTOVNÍHO KROUŽKU 
 

       3. 7. – 14. 7.   8-16 hodin 

           21. 8. – 31. 8.  8-16 hodin 

          k doptání u pí Věry Šimkové 
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JARNÍ SOKOLÍ LET 

 

Letní prázdniny jsou již na dohled a všichni se těšíme 
na dny volna, kdy si odpočineme. I my sokolové 
máme přes léto v plánu odpočívat, zaslouženě – však 
se s námi ohlédněte za uplynulými měsíci, moc jsme 
se v nich nezastavili. 

 

SKI KOZÁKOV 

K tomuto tématu nám nejvíce poví starosta Martin Pitl… 

Letošní zimní sezóna nebyla jednoduchá, ale nakonec celkem úspěšná. 

Hned začátek zimy nás připravil o veškerou euforii, jelikož jsme před Vánoci měli 
sjezdovku zcela připravenou, ale přišlo skoro jaro… s ním odtekl nejen sníh, ale  
i velká spousta financí. Další pokus o zprovoznění sjezdovky byl až od 20. ledna, kdy 
začalo mrznout. Opět jsme zasněžovali dnem i nocí a lyžařská sezóna byla spuštěna 
naplno v pondělí 23. ledna. Od tohoto data se i přes další výkyvy počasí vlek 
nezastavil... Vzhledem k vysokým cenám elektrických energií, které nám neúměrně 
narostly, jsme museli omezit večerní lyžování pouze na středu, pátek a sobotu. Je 
všeobecně známo, že náš Skiareál je zaměřený hlavně na rodiny s dětmi. Od prvního 
dne se na Kozákovské stráni opět začalo s učením těch nejmenších z mateřinek 
z blízkého i dalekého okolí. Díky děvčatům z Lyžařské školy, které jsou svým 
pracovním zapálením příkladem pro nás všechny, se na kopci prostřídalo 16 školek  
a základních škol, s celkovým počtem přes 300 dětí! Je úžasné, jak jsou tito špunti 
šikovní: v pondělí stojí poprvé na lyžích a v pátek už umějí všichni zatáčet a na 
velkém vleku vyjedou na vrchol Kozákova. A poté se o víkendu s rodiči vracejí na 
místo činu, jelikož náš kopec znají a důvěřují svědomitým vlekařům 😊 A mezitím 
spousta návštěvníků spokojených s naším přístupem jak u vleku, tak milou obsluhou 
v bufetu a perfektně upravenou sjezdovkou. Bohužel nám svatý Petr opět nenadělil 
tolik přírodního sněhu, abychom mohli využít všechny tři sjezdovky. Toto se dalo 
pouze pár dní na začátku února. V sobotu 18. března proběhl tradiční závěrečný 
KARNEVAL NA LYŽÍCH. Úderem 13.30 mělo vše vypuknout. Nejdříve to vypadalo 
na pár nadšenců, ale v slunečném počasí se začali všichni postupně scházet 
(mimochodem je vyloženě Chuchelská tradice, chodit všude pozdě…) a nakonec se 
sešlo v tento den celkem 105 nádherných masek. Kolem třetí hodiny se spustila 
spanilá jízda masek za Kozákonošem. Byl to nekonečný had lyžníků, kteří si 
závěrečný mejdan opravdu užívali plnými doušky. Bylo až neuvěřitelné, že když 
Kozákonoš již zastavoval dole u bufetu, poslední lyžníci ještě ani nevyrazili na 
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sjezdovku. V tento den jsem měl svoje životní jubileum, a proto když mi při 
společném fotografování všichni dohromady sborem zpívali „Hodně štěstí, zdraví“, 
tak mi ukápla i slza, ještě že jsem měl tmavé brýle 😊 Poté proběhlo několik soutěží 
pro děti i dospělé a závěrečné hledání pokladu se sladkostmi v zimní verzi. Večírek se 
protáhl do pozdních večerních hodin a v neděli 19. března jsme ukončili sezónu. 
Celkem trvala 56 dní. Za tuto dobu náš Skiareál navštívilo zhruba 6.000 návštěvníků, 
kteří se většinou spokojeně vracejí. Naší prací a rodinným přístupem zviditelňujeme 
obec Chuchelnu do dalekého okolí. Za tu dobu proběhly snowboardové a dětské 
závody a na závěr již zmíněný Karneval. Tímto opět děkuji všem, kteří věnují svůj 
volný čas brigádnickým hodinám ve službách na vleku, v bufetu a při všech pracích 
jak přípravných, tak provozních. Jsou to tisíce hodin zdarma pro spolek TJ Sokol 
Chuchelna. 
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…a dále se hlásí sportovní komentátor Honza Kobera se svými postřehy: 

Letošní zimní radovánky na Kozákovské stráni zpestřila i dvě významná sportovní 
klání. 

Krátce po letošním opožděném zahájení sezóny se v sobotu 11. února postavilo na 
start mezinárodně vyhlášeného snowborďáckého závodu POLE, LESY, HÁJ více než 
100 natěšených závodníků ze všech koutů zeměkoule. Trať byla, jak je již u tohoto 
závodu zvykem, náročná a závodníci museli během své jízdy předvést veškeré své 
umění, aby se dostali do cíle. Počasí v závodní den sice nebylo ideální, ale díky 
předcházející hojné sněhové nadílce byla celá trať v téměř ideální kondici. Každý ze 
startujících borců jel dvě kola a do výsledků byl započten čas rychlejšího průjezdu 
tratí. Klání to bylo velkolepé a ve chvíli, kdy poslední závodník dorazil ve zdraví do 
cíle, pohltila Kozákov mlha a tma. Vyhlášení výsledků proběhlo neobvykle pod 
střechou bufetu a mezi oceněnými borci bylo i několik místních jmen. Atmosféru 
vyhlášení výsledků lze jen těžko popsat. Stovka lidí ve skromných prostorách bufetu, 
přehršel euforie a dobré nálady... prostě něco co je třeba zažít. Tento tradiční závod 
nese motto: Od kamarádů, pro kamarády, a tak bych chtěl tímto poděkovat 
spřátelené duši Davidovi Horváthovi a jeho kamarádům, že tuto veselou sportovní 
taškařici zvládli opět skvěle připravit. Velký dík patří i rolbařům a lopatářům, kteří se 
několik dní ve svém volnu podíleli na přípravě trati. 

Druhou vrcholnou sportovní událostí této sezóny byly ZÁKUSKOVÉ ZÁVODY 
v obřím slalomu. Naše tradiční závody měly bohužel víceletou pauzu, kdy buď 
nepřízeň počasí, nebo vládní restrikce zabránily uspořádat tento svátek sjezdového 
lyžování na Kozákově. Ani letos k nám nebyla sněhová nadílka příliš vstřícná, 
sokolská sjezdovka byla více zelená než bílá, a tak sportovní jury přišla s ambiciózním 
plánem uspořádat závod mimo zaběhlé zvyklosti na zasněžované prostřední 
sjezdovce, pod umělým osvětlením, a ještě navíc ve čtvrtek. Dnem „D“ byl zvolen  
23. únor, tedy termín našich jarních prázdnin. Dopoledne a odpoledne to na 
Kozákově vypadalo jako každý jiný všední den, lyžující veřejnosti bylo relativně 
poskrovnu a očekávaná záplava trénujících závodníků se nekonala. Nikdo z nás však 
nepodléhal falešnému pocitu, že o závody s takto netypickým termínem nebude 
zájem. Odpoledne jsme připravili vše potřebné a úderem páté, kdy skončil běžný 
provoz vleku, se technická četa vrhla na svah, aby v rekordním čase postavila trať  
a celé zázemí pro zdárný průběh závodu. Krátce po páté se začali registrovat první 
závodníci a během necelé hodiny jsme měli téměř padesát přihlášených dětí  
a mládežníků připravených startovat. Spolu s doprovodem dětí a s fanoušky, kteří 
dorazili podpořit své favority, bylo v areálu odhadem více než 150 lidí. Valná většina 
návštěvníků potřebovala před startem posilnit stravou či nápojem z pestré nabídky 
našeho bufetu. Byla to výzva, ale zkušená obsluha bez zaváhání zvýšila tempo na 
plný výkon, a tak se v 18:15 mohli přesunout závodníci na start a fanoušci do 
prostoru cíle řádně občerstveni. Výkony všech sportovců byly úctyhodné, vyhlášení 
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vítězů proběhlo celkem v jedenácti kategoriích (podle věku a pohlaví) a pódiový 
ceremoniál byl ukončen až v téměř nočním čase. Každý závodník byl za svůj výkon 
odměněn sladkou tečkou, diplomem a ti nejlepší medailemi. Za celý ski areál 
děkujeme všem, kteří se na organizaci podíleli, a gratulujeme závodníkům k jejich 
podaným výkonům.  

 

PING PONG 

Oddíl stolního tenisu TJ Sokol Chuchelna odehrál sezónu 2022/2023 Okresního 
přeboru 2. třídy v ustálené sestavě Bém, Capbatut, Ceé, Šulava, Vrba a Tomeš. 
V loňském roce vyskočili poprvé na bednu (3. místo), takže do té letošní sezóny 
vstupovali s podobnými ambicemi a zejména s větším respektem od soupeřů.  
A dostáli svému umu, celou sezónu se drželi na předních příčkách, až nakonec 
obsadili fantastické 2. místo! Gratulujeme a zároveň děkujeme za perfektní 
reprezentaci spolku a do dalších let přejeme mnoho úspěchů a žádné zranění. 

 

BESEDA 

V sobotu 4. března se v sokolovně konala beseda sourozenců Roztočilových o jejich 
dvoutýdenním putování francouzskými Alpami po trase zvané GR5. Poutavé 
vyprávění protkané mnoha fotkami a vtipnými historkami nám ukázalo nádheru 
těchto míst a také nás pobavilo. Děkujeme a těšíme se na další vyprávění. 

 

VÝROČNÍ SCHŮZE 

V pátek 14. dubna proběhla valná hromada Tělocvičné jednoty Sokol Chuchelna. 
Sešlo se nás necelých 90 sokolíků. Není to mnoho. Ale po Covidové dvouleté pauze, 
kdy se setkání nekonalo a všichni si odvykli se účastnit kdejakých akcí, je to celkem 
slušný výsledek. Zde jsme zhodnotili veškerou práci našeho spolku za rok 2022. Byl 
to rok úspěšný. Pravidelné cvičení předškolních dětí, mladších i starších žáků a žákyň, 
žen i mužů v naší Sokolovně. Několik kulturních, společenských a sportovních akcí. 
Spousta práce za námi a finančně jsme opět umořili dluhy z let minulých. Dále jsme 
si vytyčili nové cíle a potřebnou práci, kterou musíme zvládnout v tomto roce. A není 
toho málo. Nekončící práce na Kozákovském kopci, na to jsme zvyklí, ale je před 
námi výzva v podobě rekonstrukce podlahy na sále sokolovny. To je jediná část této 
nádherné budovy, která zůstala zatím nedotčena proběhnuvšími opravami 
v posledních letech. Musíme začít přinejmenším s přípravami, jelikož tyto prostory 
využívá nejenom Sokol pro každodenní cvičení, ale také místní Základní škola. 
Alespoň technickou dokumentaci a rozpočtový výměr, abychom měli představu  
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o finanční náročnosti této akce, a dále naplánovat samotnou realizaci. Pokusíme se 
využít nějaké dotace, které vypisuje Liberecký kraj nebo stát. A na závěr jsme si 
pochutnali na výtečném guláši a zákuscích. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MÁJOVÝ POCHOD 

V sobotu 6. května jsme za mírného mrholení vyrazili na tradiční májový pochod 
z Chuchelny přes Kozákov, Rotštejn, Klokočské skály až do Dolánek. Počasí se 
postupně umoudřilo, takže bylo vyloženě výletně – ani vedro, ani zima. Na Rotštejně 
opět hořel oheň, nad kterým se střídaly špekáčky s párky, děti úspěšně vypátraly 
poklad a všeobecné veselí nebralo konce. Pak už se postupně docházelo přes 
malebné Klokočky na Zrcadlovou Kozu, kde jsme se občerstvili a děti si dobily 
baterky na místním hřišti. Cesta ze Zrcadlové Kozy na vlak byla tentokrát z důvodu 
sanace skal nad stezkou o něco dobrodružnější – k nádraží jsme se totiž mohli dostat 
pouze přívozem přes Jizeru, což byl vlastně zážitek navíc. Pochodu se letos zúčastnila 
opět přibližně stovka pochodníků, od sokolovny sice vycházelo jen přibližně 25 
statečných, k nim se ale po cestě postupně přidávali další a další. 

Mimochodem – ve výroční zprávě Sokola z roku 1978 jsme našli tuto informaci: 
„Turistický pochod k výročí květnového povstání na trase Chuchelna – Kozákov – 
Rotštejn - Klokočské skály – Dolánky – asi 21 km dlouhý, byl přijat všemi 
zúčastněnými s nadšením. Pochodovalo nás 45, během cesty jsme připravili soutěž 
pro děti „Hledání pokladu“ a zavzpomínali si s přímým účastníkem povstání na 
květnové dny 45. roku“. Lze tedy usuzovat, že v roce 1978 byla zahájena tradice 
pochodu, tím pádem se letos konal symbolický 45. ročník. Tak zase za rok, kamarádi! 
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CVIČENÍ PŘEDŠKOLNÍCH DĚTÍ 

Školkové děti patří mezi naši nejpočetnější cvičící složku. Pod vedením Hanky 
Huškové a Pavly Wohlmuthové se schází průměrně 18 dětí, což je pro dvě cvičitelky 
opravdu fuška – nejenom jak ten pytel blech uhlídat, aby se nikomu nic nestalo, ale 
zároveň jim vštípit nějaké dovednosti a kolektivní spolupráci, tedy zejména trpělivost 
při čekání, až na mě přijde řada. Ale děti se snaží a každým cvičením se zlepšují. Mají 
k dispozici spoustu nářadí a pomůcek – lavičky, žíněnky, žebřiny, kužely, tunely, míče 
různých velikostí (letos jsme staré dosloužilé míče vyměnili za nové) a zejména 
ohromnou volnou plochu 😊 A jelikož se blíží prázdniny, tak je na čtvrtek 29. června 
naplánovaný závěrečný výlet po tradiční trase – autobusem na Lhotu a zpátky po 
svých. A po prázdninách s těmi, co nejdou ještě do školy, opět na viděnou. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PLÁNOVANÉ AKCE 

Chuchelská pouť – v sobotu 10. června se na vás budeme těšit u střelnice, 
rybníčku a stánku s občerstvením. Od dubna chystáme vlastnoručně růže do 
střelnice, sháníme dárečky do rybníčku a tak dál. Přijďte se pobavit a zároveň 
podpořit nás Sokoly i ostatní spolky. 
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A na závěr našeho povídání se opět vrátíme do sokolské minulosti díky Šárce 
Bažantové: 

Chuchelský Sokol v roce 1975 

Z roku 1975 se nám zachovala výroční zpráva předsedy TJ Sokol Tomáše Šimka, 
tudíž víme, že chuchelští sokolové se chystali na celostátní Spartakiádu. Tu začali 
zapálením velkého ohně na Veverce v sobotu 5. října a výletem po Krkonoších, který 
vedl ze Zlatého návrší přes Mísečky do Špindlerova Mlýna a potom vzhůru na Kozí 
hřbety, Luční boudu, přes Výrovku údolím Svatého Petra a zpět do Špindlerova 
Mlýna. Mladé sokoly vedla cvičitelka dorostenek Eliška Dražilová. Eliška Dražilová 
vedla dorostenky cílevědomě k pěší turistice. Během jara s nimi stihla projít Kozákov 
a Rotštejn, Klokočské skály a Hamštejnský hřeben; dále kozákovský lom, Suché 
skály, Malou Skálu, Panteon, zříceninu hradu Frýdštejn, Kopaninu, Sokol a Kalich, 
Rovensko pod Troskami i s jeho slavnou zvonicí s obrácenými zvony. Mladé sokolky 
navštívily také Trosky, Vidlák, Věžák a Hrubou Skálu a lázně Sedmihorky. 

Žákyně v té době vedla Zdenka Kyloušková. Ani ony nezahálely. Kromě pěší turistiky 
si žákyně užily stopovaček nebo také haluškového večírku. Všechny taktéž přiložily 
ruku k dílu na brigádách na koupališti a na hřišti.  

Předškoláky v počtu 15 dětí cvičila Vlasta Bažantová. Nejpočetnější cvičící složkou byli 
žáci, jichž bylo 26. Vedl je Jiří Machačný a Josef Mach. Z kroniky se dozvídáme, že 
kvůli nedostatečným sněhovým podmínkám se tradiční lyžařské závody přesunuly  
z Kozákova na Mísečky. Kromě jiného kronika zmiňuje, že v květnu roku 1975 byla 
Chuchelna vyznamenána jako nejlepší obec v kraji.  

Sokol samozřejmě žil i kulturně. Ochotníci zde sehráli hned tři divadelní představení. 
Prvním byla repríza “Panice” na zájezdu v Chuchelné u Opavy, kde sklidila velký 
úspěch. Ochotníci z Chuchelné na oplátku do Chuchelny přivezli svou “Tingl – tangl 
show”. Na Velikonoce sehráli chuchelští sokolové veršovanou Macháčkovu hru 
“Ženichové” a na Vánoce Goldoniho “Loď ze Smyrny”. Nacvičit a sehrát tři divadla za 
rok je opravdu neuvěřitelný výkon! O přípravě kostýmů a kulis už ani nemluvě.  

V roce 1975 provozoval chuchelský Sokol koupaliště, natírala se střecha sokolovny, 
kuchyně sokolovny se obkládala dřevem; v neposlední řadě se také malovalo. 
Uspořádáno bylo v sokolovně jedenáct zábav. To jsou všechno jen špičky ledovce. Za 
těmito výčty stojí nespočet hodin dobrovolnické práce, což si v dnešních podmínkách 
už ani nedokážeme představit. 

Šárka Bažantová 

Přejeme vám krásné léto, užijte si ho ve zdraví s rodinou i kamarády. 

                         za Sokol sestry Magdalena Ceé, Jana Vocelková a Markéta Tomšová 
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 OHNISKO ŽHAVÝCH ZPRÁV SDH CHUCHELNA 

 Vážení spoluobčané a čtenáři čtvrtletníku Chucheláček,  

jaro máme v plném proudu. Pro náš hasičský sbor jde jako již tradičně  
o nejhektičtější část roku. I díky tomu pro vás máme zpráv a zajímavých informací více 
než dost. Tentokrát se pokusím sepsat jednotlivé aktivity chronologicky tak, jak se 
postupně udály od našeho posledního příspěvku ve čtvrtletníku Chucheláček na konci 
roku 2022.  

 
Aby náš hasičský potěr nevysedával celé sportovní mimosezónní zimní večery 

doma, rozhodli jsme se s dětmi uspořádat předvánoční setkání, tedy již tradiční 
předvánoční besídku, aby se náš kolektiv mladých hasičů sešel pospolu, udělal si hezké 
adventní odpoledne/večer, ochutnal napečené cukroví, trochu si zaskotačil, zatancoval  
a zahrál společenské hry. S dětmi jsme se tedy sešli na obecním úřadě  
a uspořádali jsme si takový vánoční mejdan, který byl v letošním roce obohacen  
o oficiální návštěvu střediska KOPIS (krajské operační a informační středisko) v Liberci 
následující den, tedy 22. - 23. 12. Nabírání informací a poznatků od těch 
nejpovolanějších je určitě vždy ku prospěchu věci.  

 

 
 

 
 
Po příchodu nového roku jsme uspořádali výroční valnou hromadu, která proběhla 

21. ledna. Nejprve jsme bilancovali uplynulý rok, kde jsme zhodnotili naše klíčové 
kulturní i mimokulturní aktivity, práci s mládeží, aktivity JSDH a drobné organizační 
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změny a nastavili plán činnosti na letošní rok. Mezi tyto aktivity opětovně patří (patřil): již 
proběhlý tradiční hasičský ples a dětský maškarní bál, jarní sběr železného šrotu, 
spolupořádání Chuchelské poutě, soustředění mladých hasičů, spolkové posvícení atp.  
K tomu ještě samozřejmě stálou práci s naší hasičskou mládeží, zabezpečení pálení 
čarodějnic atd. Následně jsme přijali náměty od členů sboru, ocenili náš hasičský potěr 
za skvělou reprezentaci sboru a obce Chuchelna a vynikající soutěžní výkony v uplynulém 
roce.  

 
Poté již byly veškeré aktivity směřovány k uspořádání tradičního a hojně 

navštěvovaného Hasičského bálu. V letošním roce tomu nebylo jinak  
a v sokolovně se objevilo více než 180 sousedů a přespolních, čehož si velmi vážíme  
a děkujeme všem, že se nám již devátý rok po sobě daří takto hojně naplňovat 
sokolovnu (s výjimkou dob „covidových“). K tanci a poslechu nám zahrála tradiční  
a velmi oblíbená kapela SKY WAY. Samozřejmě bylo součástí programu  
i taneční vystoupení a tradiční tombola, která byla opět bohatá na ceny (opět nám 
bohužel chyběly tombolové lístky). Dle stavu vyjedené kuchyně, vyplundrovaného baru  
a výčepu lze usoudit, že se hasičský bál a dětský maškarní bál vydařil. Děkujeme všem 
drahým spoluobčanům, přátelům, kamarádům a i přespolním, že na náš ples zavítali  
a doufáme v to, že se jim na našem plese líbilo. Budeme se snažit dělat maximum pro 
to, aby náš následující ples byl opět alespoň tak úspěšný jako ten letošní.  

V neděli se tradičně konal dětský karneval. Přišlo nás navštívit okolo 300 malých  
a velkých příznivců tohoto typu zábavy. Pro děti byl připraven program, který pro letošní 
rok přichystali manželé Borešovi (MNOHOKRÁT DĚKUJEME A KLOBOUK DOLŮ !!!). 
Zatancovali jsme si na prakticky všechny známé hity. Asi třikrát sokolovnou projela velmi 
dlouhá mašinka. Všechny kostýmy a masky, které se účastnily našeho programu, mohly 
vyhrát ceny v podobě kovových hraček, frkaček, balonků, sešitků, ozdob do vlasů, 
pastelek, pravítek, sladkostí, přívěsků a různých dárečků, které nám věnovali naší štědří 
sponzoři.  

Právě našim sponzorům bychom touto cestou chtěli velmi poděkovat za to, že 
nám pomohli připravit překrásnou tombolu hasičského plesu a ceny předávané během 
dětského maškarního bálu. 

 
Na konci března podnikl náš hasičský potěr výlet do Sedmihorek, kde absolvoval 

naučnou stezku, aby si před nadcházející sportovní sezónou trochu rozhýbal tělo, než 
vypukne to pravé hasičské sportovní šílenství.  
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21. dubna jsme uskutečnili tradiční (každoroční) sběr železného šrotu. Nabízené 

výkupní ceny za kovový odpad a barevné kovy k nám byly letos poměrně příznivé  
a díky tomu i nepříliš velké celkové množství vybraného kovu, které se nám podaří po 
obci sesbírat, znamenalo příjemný výnos. Jako již standardně musím konstatovat, že 
výtěžek ze sběru je nemalým přínosem pro sborovou pokladnu. A to zejména právě 
v jarním období, kdy je třeba hradit výdaje spojené s opravou vybavení, pohonné hmoty, 
zabezpečení našich družstev potřebnou technikou či např. hrazením startovného na 
jednotlivých soutěžích. Proto bych vám, kteří jste připravili a darovali kovové předměty 
k odvozu, rád jménem sboru velice poděkoval.  

 
Jako tradičně jsme zajišťovali kontrolu řízeného požáru na Veverce  

o Filipojakubské noci 30. 4. Letošní rok byla opětovně výborně připravena kupa 
s dřevěným odpadem a vítr byl velmi ohleduplný a měl příznivý směr vanutí, i když tomu 
v předcházejících dnech nic nenasvědčovalo. Břízy přežily.  Pouze doplním, že se 
jednalo o již oficiálně 8. výjezd naší JSDH, která podléhá archivaci v rámci KOPIS a jejíž 
přesná definice byla takováto: ZOČ – požární asistence, pálení čarodějnic, Technika: CAS 
24 LIAZ 

 

 
 
 

 V současnosti je v plném proudu hasičské sportovní zápolení našeho potěru, kde 
jsou za námi tři díly Soptíkova poháru, poháry už jsou nějaké doma a medaile již cinkly. 
Výborná práce! Kompletní reportáž a přehled bude uveřejněn v příštím čísle 
Chucheláčku, nenechte si jej ujít! V tomto čísle vám sdílíme pouze drobnou ochutnávku 
ve formě momentek.  
 



37 
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Intenzivně již plánujeme veškeré aktivity spojené se spolupořádáním Chuchelské 

pouti 2023. Rád bych vás jménem SDH Chuchelna co nejsrdečněji pozval na tuto 
překrásnou společenskou událost, která připadá na termín 10. – 11. června. 

Málem bych zapomněl, že 17. června vyrážíme na hasičské hřiště, abychom zde 
přivítali malé a mladé dětičky, se kterými si jistě užijeme „FAMFÁROVÝ“ dětský den. Jako 
každý rok si pro děti připravíme nějaké aktivity spojené s hasičskou tématikou. Počasí, ať 
se vydaří!!!  

Po proběhnutí těchto společenských akcí již budeme vyhlížet konec června,  
a společně vyrazíme na 2. ročník „Hasičského výkročníku“, v případě vašeho zájmu  
o účast kontaktujte ve škole sestru Marcelku Kouckou – termín konání je 24. - 25. 
června. Na konec června se ještě pokusíme vměstnat tradiční grilování s hasičským 
potěrem (kuřata, zelenina, společenské hry atp.). V letním období pak možná 
uspořádáme nějaký tajný výlet, aby se nám po dětech nestýskalo.  A jaký je plán na 
konec prázdnin? Odpověď je více, než jasná, „Hasičské soustředění“!!! Vyrážíme na něj 
koncem srpna, abychom byli připraveni na finiš Soptíkova poháru. V následujícím 
Chucheláčku vás samozřejmě budeme informovat o sportovních výsledcích našeho 
potěru.  

  
 

Za SDH Chuchelna bratr David Hošek  

SPORTU ZDAR A HASIČINĚ ZVLÁŠŤ!!! 
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Poděkování 
 

 

všem majitelům pozemků, kteří souhlasili 
s budoucí výsadbou ovocné aleje 
v Chuchelně a třešňové aleje na Lhotě. 
DĚKUJEME! Vážíme si vstřícného kroku  
a děkujeme, že jste nás podpořili v naší vizi 
vytvořit něco hodnotného, co tu po nás při 
troše štěstí zůstane, bude užitečné i dalším 
generacím a udělá naši obec ještě hezčí. 

 

 

Velké plochy polí protnuté cestami, lemované mezemi nebo nevyužitými 
travnatými pásy se k výsadbě stromů přímo nabízejí. Nutno dodat, že zdroj 
kvalitního ovoce ve volné krajině v naší obci skoro vymizel. Zvláštní péči 
chceme věnovat spolu s informačními/vzdělávacími cedulemi, výběru vhodných 
odrůd i podnoží. Zaměříme se na staré odrůdy dřevin, a to s ohledem na chuť 
a odolnost. Díky tomu by za několik let měla být k ochutnání spousta 
kvalitního ovoce.  

Ovocné aleje neplní zdaleka jen produkční funkci. Neméně významná je jejich 
role jako biotopu. Vytvářejí totiž unikátní životní prostředí pro celou řadu 
živočichů a rostlin. Aleje zamezují půdní erozi, zpomalují odtok srážek  
a v parných dnech krajinu ochlazují svým výparem. Jsou také 
výrazným krajinným prvkem, který svou proměnlivostí v průběhu celého roku 
zpestřuje scenérii obce a je nositelem našeho kulturního dědictví v podobě 
starých odrůd a tradičního využívání ovoce. Staré krajinné odrůdy jsou 
ohroženým kulturním dědictvím naší venkovské krajiny.  

          Lada Koublová 
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JAK  NA  TO: 

 K podání přes Z-BOXy je třeba mít v mobilu aplikaci 
Zásilkovna. 

 Pro odeslání zásilky klikněte na „Odeslat zásilku“ a vyplňte 
potřebné údaje. 

 Po zaplacení zvolte možnost na „Přejít na sekci Zásilky“. 
 Následně klikněte na „Podat zásilku“ a vyberte možnost „Do 

Z-BOXu“. 
 

PODROBNÝ POSTUP A VIDEONÁVOD www.zasilkovna.cz/blog/ 
 

******************************************************************** 

 
 

NEMÁTE-LI  CHYTRÝ MOBIL NEBO APLIKACI ZÁSILKOVNY, NEVADÍ. 

 

VYUŽIJTE  ZÁSILKOVNU 

V PRODEJNĚ POTRAVIN, 

CHUCHELNA 296 

PROVOZNÍ DOBA: 
 
Po - Pá:     07:30–18:00 
So - Ne:    08:00–16:00   Výdejní i podací místo 
 

https://www.zasilkovna.cz/mobilni-aplikace
https://www.zasilkovna.cz/mobilni-aplikace

